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Jegyzőkönyv 
 

 

a BME Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Kar 

Kari Tanácsának 2016. november 10-én 14:00-kor kezdődő, 

a BME Rektori tanácstermében tartott rendes üléséről 
 

 

Dr. Varga István köszönti a tanács megjelent tagjait és megnyitja az ülést. Tájékoztatja az 

ülés résztvevőit a beérkezett napirendi pont javaslatokról. Mivel a napirenddel 

kapcsolatban kérdés nem érkezik, kéri a Tanácsot, hogy a napirendet kézfeltartással 

fogadja el. A Kari Tanács egyhangúlag elfogadja a napirendet.  

 

1. Duális mesterképzés kiterjesztése a Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Karon 

 Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

Dr. Varga István elmondja, hogy a Bosch után most a Knorr-Bremse Fékrendszerek Kft. is 

úgy gondolja, hogy szeretne becsatlakozni még az idei (2017 szeptemberi kezdéssel) duális 

képzésbe. Ők a szerződésükbe más megfogalmazásokat szeretnének, mint a mi a Bosch-

nál volt. Nálunk az a fontos, hogy a járműmérnöki MSc képzés duális képzések száma 

növekedjen, fellendüljön. Szóba került, hogy kilátásban van a HungaroControl-lal is egy 

megállapodás, illetve a MÁV-ot is meg lehetne keresni a duális képzéssel kapcsolatban. 

Dékán úr kéri a Kari Tanácsot, hogy akinek van kapcsolata még nagyobb vállalatokkal, azok 

próbáljanak meg a duális képzés mellett kampányolni és minden ez irányú kérdéssel, 

nyugodtan forduljanak Dr. szabó Gézához. 

 

Dr. Szabó Géza szót kér, elmondja, hogy a Knorr szerződéssel egy új specializációt fedünk 

le a duális képzésben, ezért is szól az előterjesztés a duális képzés kiterjesztéséről. Tanár 

úr úgy gondolja, hogy a duális képzéssel megnövekszik az MSc hallgatói létszám. 

 

Mivel további kérdés, hozzászólás nem érkezik, ezért Dr. Varga István kéri a Kari Tanácsot, 

hogy szavazzon az előterjesztésről. Kéri a Kari Tanácsot, hogy a négy határozatról egybe 

szavazzanak.  

 

A szavazás eredménye a következő: 100 % 

 

23 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 
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Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy az előterjesztésben, illetve annak mellékletében 
megfogalmazott duális mesterképzés kialakítására vonatkozó alapelveket elfogadja. 
 

2. Javaslat címzetes egyetemi tanári cím adományozására dr. Buza Gábor részére 

Előterjesztő: Dr. Markovits Tamás egyetemi docens 

 

Dr. Varga István megadja a szót Dr. Markovits Tamásnak, hogy terjessze elő javaslatát. 

Markovits Tamás elmondja, hogy az elkövetkezendő előterjesztésekben szereplő oktató 

kollégák már nincsenek közalkalmazotti státuszban, de a tanszék szeretné őket erkölcsileg 

is elismerni és tiszteletük jeleként címzetes egyetemi kinevezéseket adományozni nekik. 

 

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik, ezért Varga István szavazásra bocsátja az 

előterjesztést, annak elfogadását javasolja.  

 

A szavazás eredménye a következő: 100 % 

 

23 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 

 

A Kari Tanács úgy dönt, hogy címzetes egyetemi tanár címet adományoz dr. Buza Gábor 
részére. 
 

3. Javaslat címzetes egyetemi docensi cím adományozására dr. Varga Ferenc részére 

Előterjesztő: Dr. Markovits Tamás egyetemi docens 

 

Dr. Varga István ismét megadja a szót Dr. Markovits Tamásnak, hogy terjessze elő 

javaslatát. Markovits Tamás az előzőekre hivatkozva kéri az előterjesztés elfogadását. 

 

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik, ezért Varga István szavazásra bocsátja az 

előterjesztést, annak elfogadását javasolja.  

 

A szavazás eredménye a következő: 100 % 

 

23 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 
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A Kari Tanács úgy dönt, hogy címzetes egyetemi docensi címet adományoz dr. Varga 
Ferenc részére. 
 

4. Javaslat címzetes egyetemi tanári cím adományozására dr. Emőd István részére 

Előterjesztő: Dr. Markovits Tamás egyetemi docens 

 

Dr. Varga István ismét megadja a szót Dr. Markovits Tamásnak, hogy terjessze elő 

javaslatát. Markovits Tamás az előzőekre hivatkozva kéri az előterjesztés elfogadását. 

 

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik, ezért Varga István szavazásra bocsátja az 

előterjesztést, annak elfogadását javasolja.  

 

A szavazás eredménye a következő: 100 % 

 

23 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 

 

A Kari Tanács úgy dönt, hogy címzetes egyetemi tanár címet adományoz dr. Emőd István 
részére. 
 

5. Javaslat címzetes egyetemi docensi cím adományozására dr. Dömötör Ferenc 

részére 

Előterjesztő: Dr. Markovits Tamás egyetemi docens 

 

Dr. Varga István ismét megadja a szót Dr. Markovits Tamásnak, hogy terjessze elő 

javaslatát. Markovits Tamás az előzőekre hivatkozva kéri az előterjesztés elfogadását. 

 

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik, ezért Varga István szavazásra bocsátja az 

előterjesztést, annak elfogadását javasolja.  

 

A szavazás eredménye a következő: 100 % 

 

 

23 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 

 

A Kari Tanács úgy dönt, hogy címzetes egyetemi docensi címet adományoz dr. Dömötör 
Ferenc részére. 
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6. Javaslat címzetes egyetemi docensi cím adományozására Kádár Lehel részére 

Előterjesztő: Dr. Markovits Tamás egyetemi docens 

 

Dr. Varga István ismét megadja a szót Dr. Markovits Tamásnak, hogy terjessze elő 

javaslatát. Markovits Tamás az előzőekre hivatkozva kéri az előterjesztés elfogadását. 

 

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik, ezért Varga István szavazásra bocsátja az 

előterjesztést, annak elfogadását javasolja.  

 

A szavazás eredménye a következő: 100 % 

 

 

23 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 

 

A Kari Tanács úgy dönt, hogy címzetes egyetemi docensi címet adományoz Kádár Lehel 
részére. 
 

Dékán úr megígéri, hogy a decemberi ünnepi Kari Tanácson meg is kapják a címzetes 

kinevezéseket és addig is jó egészséget kíván neki. 

 

7. Javaslat szakirányú továbbképzéseken használatos ÁSZF és Hallgatói Képzési 

Szerződés elfogadására 

Előterjesztő: Dr. Koch Mária igazgató 

 

Dr. Varga István megadja a szót Dr. Koch Máriának. Az igazgató asszony elmondja, hogy 

törvényi előírás alapján a szakirányú továbbképzéseknél hallgatói képzési szerződést kell 

kötni a hallgatókkal. Az egyetemen évek óta nem sikerült megkötni ezeket a 

szerződéseket, mert nem sikerült egy egységes egyetemi szerződésmintát kialakítani. A 

jogászok által most azonban van egy sablon, amit lehet használni, ez óriási előlépést jelent.  

Igazgató asszony kéri a Kari Tanácsot az előterjesztés elfogadására. 

 

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik, ezért Varga István szavazásra bocsátja az 

előterjesztést, annak elfogadását javasolja.  

 

A szavazás eredménye a következő: 100 % 
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23 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 

 

 

A Kari Tanács úgy dönt, hogy a szakirányú továbbképzéseken használatos ÁSZF és hallgatói 
képzési szerződés elfogadására vonatkozó javaslatot elfogadja. 
 

8. A Kari Hallgatói Képviselet beszámolója a 2015/2016-os tanévről 

Előterjesztő: Lövei Dorottya egyetemi hallgatói képviselő, ügyvivő elnök 

 

Dékán úr felkéri Lövei Dorottyát, hogy tartsa meg beszámolóját. Dorottya elmondja, hogy 

bár a 2015/16-os tanévben is sok személyi változás volt maximálisan ellátták a rájuk bízott 

feladatokat. Sokat dolgoztak az új weboldaluk létrehozásában. Nagy hangsúlyt fektettek 

az első éves hallgatók integrálásába, a hallgatók hatékonyabb tájékoztatására, a 

mintatantervek felülvizsgálatának segítéség nyújtásába. 

 

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik, ezért Varga István szavazásra bocsátja az 

előterjesztést, annak elfogadását javasolja.  

 

A szavazás eredménye a következő: 100 % 

 

24 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 

 

A Kari Tanács úgy dönt, hogy elfogadja a Kari Hallgatói Képviselet beszámolóját a 2015/16 
tanévről. 
 
 
 
Budapest, 2016. november 23. 

Bónáné Mózer Krisztina 

hivatalvezető 


